



COMMUNIQUE N° 1352 /C/MINFI/DGD

PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DE LA CONSULTATION DES ENTREPRISES N°004/DCE/MINFI/DGD/2026 DU 22 JUIN 2026 POUR LA FOURNITURE ET LA POSE DU MOBILIER DE BUREAU DANS LES LOCAUX DU SIEGE DU SECTEUR DES DOUANES DU NORD (GAROUA)

Financement : Honoraires d'Agrée en Douanes (HAD)
Imputation : 1003500100- Exercice 2026

Le Ministre des Finances porte à la connaissance des candidats ayant participé à la Consultation dont l'objet est susmentionné, que l'**ETS NABO, BP : 1019 Yaoundé, Tél : 677 71 23 64**, a été déclaré attributaire du marché relatif à ladite Consultation pour un montant de **cent soixante-onze millions trois cent cinquante-quatre mille cinq cent vingt-trois (171 354 523) Francs CFA TTC** et un délai d'exécution de **Trente (30) jours**.

L'Etablissement retenu est par conséquent invité à bien vouloir prendre l'attache de la Direction des Ressources et de la Logistique de la Direction Générale des Douanes sise bâtiment annexe de Tsinga, porte 108, pour la suite de la procédure.

Les autres soumissionnaires n'ayant pas fait parvenir leurs offres dans les délais.

Yaoundé le 20 06 2026

LE MINISTRE DES FINANCES
(Maître d'Ouvrage)

Ampliations :

- MINMAP
- ARMP
- Affichage
- Archives



RELEASE N° 00001352 /R/MINFI/DGD

RELATING TO THE PUBLICATION OF THE RESULTS OF REQUEST FOR QUOTATIONS N° 004/RQ/MINFI/DGD/2026 OF JUNE 22, 2026, FOR THE SUPPLY AND INSTALLATION OF OFFICE FURNITURE AT THE HEADQUARTERS PREMISES OF THE NORTH CUSTOMS SECTOR (GAROUA).

Funding: Customs Broker Fees (CBF)

Budget Head: 1003500100 - Financial Year 2026

The Minister of Finance hereby informs the bidders who participated in the aforementioned consultation that **ETS NABO** (P.O. Box: 1019 Yaoundé, Tel: 677 71 23 64) has been declared the **successful bidder** for the contract relating to said consultation.

Total Amount Incl. Tax (TTC): CFA Francs 171,354,523 (one hundred and seventy-one million, three hundred and fifty-four thousand, five hundred and twenty-three).

Execution Period: Thirty (30) days.

The successful establishment is consequently requested to contact the **Department of Resources and Logistics** of the Directorate General of Customs (located at the Tsinga Annex Building, Room 108) for the continuation of the procedure.

Other bidders are informed that their bids were either unsuccessful or not submitted within the prescribed deadlines.

Yaounde the

THE MINISTER OF FINANCE
(Contracting Authority)

Copy :

- MINMAP
- ARMP
- Posting
- Archives